
 

Årsberetning – Tana Arbeiderparti 
kommunestyregruppe 

10.02.2018 –  24.01.2019 
 

 

Kommunestyremøte den 15. november 2018.  

Arbeiderpartiet har hatt rent flertall i kommunestyret med 10 av 19 representanter siden desember 2017 

Medlemmer i formannskapet: 

Frank M. Ingilæ (ordfører), Liz R. Utsi (varaordfører) og Einar Johansen. 

Medlemmer kommunestyret og Hovedutvalg: 

Frank M. Ingilæ, Per Ivar Stranden, Liz R. Utsi, Jon Arild Aslaksen, Mariann J. Lindi, Siv Anita 

Biti-Johansen, Jill A. Aslaksen, Jon Ø. Jelti, Galina Helander og Einar Johansen. 

 

Hovedutvalg for omsorg, oppvekst og kultur(Hook): Kristin Rajala – Leder,  

Mariann J. Lindi medl.  

Hovedutvalg for utmark og næring(Hun): John Ø. Jelti – nestleder, Jill Anne Aslaksen medl. 

Einar Johansen er leder og Per Ivar Stranden er medlem i havneutvalget 

Per Ivar Stranden er gruppeleder for kommunestyregruppa. 

 

 



Det har vært et meget spennende år med høy politisk aktivitet, rekordhøy bygge og 

anleggsaktivitet i kommunen hvor leiligheter, boliger, næringsbygg, offentlige bygg og 

samferdsels og kommunikasjonsinfrastruktur står for dette. I tillegg har det en fantastisk 

bolystuke, Arctic Race of Norway og ikke minst så ble Tana kommunes tidligere 

kulturskoleelev Ella Marie Hætta Isaksen både vinner av stjernekamp 2018, årets 

Finnmarking og Nordlending. Grunnen til at dette tas med i årsmeldingen er at alt dette har 

kommunestyret hatt en viktig rolle. 

Arbeiderpartiet har hatt rent flertall i kommunestyret med 10 av 19 representanter siden 

desember 2017. Kommunestyregruppa forvalter dette på en god måte og i respekt for 

resten av kommunestyret. Det var kritikk mot flertallet i budsjettmøtet da opposisjonen 

mente at de ikke var involvert godt nok i dette arbeidet. Svaret er at det sikkert kunne vært 

gjort enda mer i den sammenhengen. Alle gruppeledere i KST har full tilgang til Arena 

budsjettverktøy. Det er det samme som rådmannen benytter. Der kan gruppeledere se alle 

vurderinger som gjøres etter hvert som de vurderes. I kommunestyret i november ba 

ordfører rådmann om å gå grundig gjennom budsjettforutsetningene for kommunestyret 

noe som ble gjennomført. 

 

Vi vil selvfølgelig videreføre det gode samarbeidet vi har med SV, SAB/Sfp, Hartvik Hansen 

(uavh). og Ansgar Aslaksen(uavh). 

 

Det har vært felles gruppemøte(r) før nesten alle kommunestyremøtene og 

gruppeledermøter og medlemsmøte i forbindelse med budsjettbehandling. Det ble avholdt 6 

kommunestyremøter i perioden. Samarbeidet i kommunestyregruppa og med 

samarbeidspartnere har vært bra.  

Debattene i kommunestyret foregår i en fin tone. Arbeiderpartiet som er det største partiet 

setter dagsordenen. Krevende saker diskuteres vanligvis i medlemsmøte eller utvidet 

styremøte hvor kommunestyregruppa har deltatt.  

Arbeiderpartiet har fokus på å gjennomføre politikken i tråd med vårt kommunevalgprogram 

og inngåtte offentlige avtaler med våre samarbeidende partier/lister/uavh. representanter.  

Forhenværende varaordfører og tidligere medlem i Tana Arbeiderparti Elisabeth Erke søkte 

kommunestyret om gjenopptagelse av sine politiske verv i Tana kommune etter sitt fritak. 

Kommunestyret innvilget ikke søknaden. 

Noen viktige saker som er blitt behandlet:  

Økonomistyring: Kommunen har god økonomistyring og har hatt det i mange år. Nytt 

økonomireglement ble vedtatt i november. Regnskapet for 2017 ble behandlet i juni med et 

overskudd på kr 8 942 557,-. Det ble en ganske omfattende budsjettregulering i juni hvor 

mesteparten av overskuddet ble disponert.  Det ble jobbet meget grundig med et krevende 

budsjett for 2019 og økonomiplan til 2022. Budsjettet ble også drøftet i forkant i 

http://www.bolystuka.no/
https://www.arctic-race-of-norway.com/no/historikk
https://www.nrk.no/presse/programomtaler/stjernekamp-2018-1.14156024
https://tana.arbeiderpartiet.no/politikken/
https://tana.arbeiderpartiet.no/nyheter/felles-politisk-plattform-for-kommunestyreperioden-2015-2019/
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20755
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20446
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20452
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21149


medlemsmøte. De fleste av innspillene fra medlemsmøtet ble innarbeidet i flertallets 

budsjettforslag. Det er for omfattende å referere alle endringer i denne årsmeldingen. 

Oppvekst, kultur og utdanning:  

Kommunestyret bevilget kr 

400.000,- til å skape lokale 

aktiviteter i forbindelse med at 

Arctic Race of Norway gikk fra 

Tanabru til Kjøllefjord. Sápmi 

næringshage hadde 

prosjektledelsen.  

 

 

Hovedutvalget (HOOK) jobber godt med grunnskolen.  Tilstandsrapport og handlingsplan for 

grunnskoleopplæring i 2018 er behandlet. Kommunestyret har vedtatt utviklingsplan for 

Tanaskolene 2018-2021. Tilskuddssatser for de private barnehagene for 2019 ble vedtatt i 

november. 

Sirma skole ble videreført for skoleåret 2018-19 som et prosjekt i samarbeid med Sametinget 

gjennom budsjettreguleringen og eget vedtak i juni 2018, og i forbindelse med behandlingen 

av budsjettet for 2019. Det ble vedtatt driftsmodell Deanu vuodjanhálla - Tana svømmehall 

og bassenget ble tatt i bruk høsten 2018. Tilbudet om folkebad ivaretas av Sirma IL og 

nyoppstartede Tana svømmeklubb. 

Tana kulturskole ble skjermet for kutt og dagens organisering ble videreført. 

Handlingsprogram for kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og kulturbygg 2018 ble 

rullert.  

Helse, pleie og omsorg:  

Plan for lindrende behandling i Tana kommune 2018-2021. Middagsrutiner innen pleie og 

omsorg og seniorpolitisk plan ble vedtatt. 

Kommunestyret valgte å videreføre 

frivillighetssentral med 50% stilling fra 2019 og 

frisklivssentralen.  Utvidelsen og oppussing av 

sykeavdelingen på Helsesenteret kom i gang i 

2018. 

 

 

 

http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20212
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20212
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20212
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20212
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21140
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21140
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20786
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20786
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20819
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20452
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21149
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20145
https://www.tana.kommune.no/deanu-vuodjanhalla-tana-svoemmehall.411033.no.html
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21082
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20102
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20219
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20219
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/19878
https://www.tana.kommune.no/vi-har-valgt-entreprenoer-til-utvidelsen-av-sykeavdelingen-tana-helsesenter.6133750-51331.html
https://www.tana.kommune.no/vi-har-valgt-entreprenoer-til-utvidelsen-av-sykeavdelingen-tana-helsesenter.6133750-51331.html


Samferdsel, infrastruktur, miljø og næring:   

Retningslinjene for primærnæringsfondet ble revidert. Det ble satt av kr 650.000,- til 

primærnæringsfondet for 2019.  

Detaljregulering for fv. 98 Leaibbosjohka - Smalfjord ble vedtatt så fylkeskommunen kan 

fortsette arbeidet med å oppgradere denne veistrekningen. 

 

Øst-Finnmark Avfallsselskap ANS ble 

vedtatt omdannelse til aksjeselskap. Den 

11. januar 2019 ble omdannelsen 

underskrevet av alle ordførerne i 

forbindelse med åpningen av nytt 

hovedkontor på Gassanjárga.  

 

Regulering av Čorroguolbba boligområde 

ble sluttbehandlet i juni og det ble satt 

av investeringsmidler i budsjett 2019 til 

opparbeiding av boligområdet. Det ble bestemt å sette i gang rehabilitering Tanabru 

renseanlegg. 

Detaljreguleringsplan for Gávesluokta/ Gavesluft og Gálbenjárga/ Kaldbakknes og 

detaljregulering for et område av Jouvlajohka/Julelva ble vedtatt. 

Kommunestyret ga uttalelse til Statens vegvesen 

om å bruke «overskuddet» fra E6 nye Tana bru til 

sykkel og gangvei! Rullering av 

trafikksikkerhetsplan 2007 - 2019 ble vedtatt i 

november. 

 

Det ble satt av investeringsmidler for 

opparbeiding av vei, vann og kloakk i forbindelse 

med tildelte tomter til nytt Lensmannskontor og 

Monter Tana sitt nye forretningsbygg.  

 

Kommunale gebyrer og eiendomsskatt  

Promillesatsen for eiendomsskatten for 2019 ble holdt på samme nivå som i 2018. Den 

alminnelige eiendomsskattesatsen er 4,5 ‰. For bolig og fritidseiendom er 

eiendomsskattesatsen 3,75 ‰.   

Sluttord:  

Vil takke kommunestyregruppa og alle politikere fra Arbeiderpartiet for det gode arbeidet 

som er gjort i perioden siden siste årsmøte i Tana Arbeiderparti. Vi også takke opposisjonen 

for en saklig debatt i saker hvor vi har vært uenige. 

http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20001
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/19901
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20173
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20173
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20459
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20432
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20432
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/20140
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21276
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21023
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21064
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21064
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21032
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21032
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21032
http://einnsyn.tana.kommune.no/einnsynTana/DmbHandling/Details/21032

